# 聖傑靈女子中學

### St. Catharine's School for Girls

26 Hong Lee Road, Kwun Tong, Kowloon. Tel: 2345 6481 Fax: 2790 2381 http://www.scsg.edu.hk

敬啟者:

#### 聖傑靈女子中學開放日暨中一入學簡介會 2022

本校本年度開放日訂於 2022 年 11 月 25 日上午 9 時正舉行,歡迎小五、小六家長及學生 蒞臨校園參觀。參觀需時約一小時,展覽將於 11 時 15 分完結,敬祈 垂注。

中一入學簡介會將於 11 時 30 分至 12 時 30 分舉行。屆時將由校長及老師介紹本校辦學理念、課程結構及入學申請程序。同時亦將安排中一學生及校友分享,與及答問環節。是次講座座位有限,先到先得,額滿即止。

台端如有意參加開放日或中一入學簡介會,請於 11 月 11 日前於網上預留座位 (http://www.scsg.edu.hk/OpenDay2022.html)。如有查詢,請致電本校辦事處 (2345 6481)。耑此 函達,敬候 光臨。

此致 貴家長

聖傑靈女子中學校長



謹啟

二零二二年十月十四日





## 聖傑靈女子中學

#### St. Catharine's School For Girls

26 Hong Lee Road, Kwun Tong, Kowloon. Tel: 2345 6481 Fax: 2790 2381 http://www.scsg.edu.hk

14th October, 2022

Dear Parents,

Re: Open Day and F.1 Admission Briefing Session (2022)

I am writing to invite you to attend our Open Day which will be held on 25<sup>th</sup> November, 2022, from 9:00 a.m. to 11:15 a.m. All P.5 to P.6 students and their parents are cordially invited to tour around our school campus. Please be reminded that the school tour is expected to last for around one hour and all exhibitions will end at 11:15 a.m.

The F.1 Admission Briefing Session will follow at 11:30 a.m. Our Vice-Principal, Academic Master and I will introduce the vision, the curriculum and the admission procedures of our school. There will also be sharing by our F.1 girls and alumni and a question-and-answer session. Places are limited and are available on a first-come-first-served basis.

To plan for your visit, please register online by filling in the form available at (http://www.scsg.edu.hk/OpenDay2022.html) on or before 11<sup>th</sup> November, 2022. For any enquiries, feel free to contact the General Office at 2345 6481.

I look forward to seeing you on our Open Day and F.1 Admission Briefing Session.

Yours sincerely,

Y.M. Heung (Ms.)

Principal

